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10/2012. 

 
JEGYZİKÖNYV 

 
 
Készült: Recsk Nagyközségi Önkormányzat Képviselı-testületének 2012. szeptember 13-án 
megtartott ülésérıl. 
 

Jelen vannak: Jelenléti ív szerint 

Pócs István polgármester: 

Köszönti a meghívott vendégeket, a Képviselı-testület tagjait.  
Megállapítja, hogy a testület 4 fıvel jelen van, az ülés határozatképes, azt megnyitja. Maruzs 
András képviselı és Dr. Sófalvi Antal képviselı távollétét bejelentette.  
 
Jegyzıkönyvvezetınek Kalmárné Kovács Andreát javasolja. Kéri, hogy aki egyetért a 
javaslattal kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a Képviselı-testület egyhangú szavazattal egyetértett a javaslattal.  
 
Jegyzıkönyv hitelesítınek felkéri Kochné Holló Edit és Hugyecz János képviselıket. 
Megállapította, hogy a Képviselı-testület egyhangú szavazattal egyetértett a javaslattal.  
 
Javasolja, hogy a meghívón szereplı napirendi pontokat tárgyalja meg a Képviselı-testület. 
Kéri, hogy aki egyetért a javaslattal, kézfelnyújtással jelezze.  
Megállapította, hogy a Képviselı-testület egyhangú szavazattal egyetértett a napirendi 
pontokra tett javaslattal. 
 
Pócs István polgármester: 
Tájékoztatást ad az utolsó képviselı-testületi ülés óta és a mai nap között eltelt idıszakban tett 
fıbb intézkedéseirıl. 

• Az Egészségügyi és Szociális Bizottság júliusban és augusztusban is tartott ülést, 
melyeken döntéseket hoztak az átmeneti szociális segély kérelmek ügyében. 

• Július 5-én a Honismereti Akadémiának volt egy rendezvénye, melynek során 
csoportot fogadtak a Mővelıdési Házban és a Nemzeti Emlékparkban.  

• Július 5-én munkavédelmi ellenırzés történt az Önkormányzatnál, melynek fı 
megállapításai nem elmarasztalóak. Viszont kifogásolták a kockázatfelmérés 
aktualizálásának hiányát, melyet azóta az intézmények vonatkozásában elkészíttettek. 

• Július 11-én Bükkszéken a strand projektzáró ünnepségén vett részt, az elsı ütem 
befejezıdött. A második ütem befejezése október végére várható. 

• A „Minden gyermek lakjon jól” alapítvány programja július 17-én indult, mely sok 
negatív tapasztalattal járt a Hivatal számára (pontatlan határidık megjelölése a 
háziállatok szállítására vonatkozóan, a háziállatok fajtáinak bizonytalan összetétele 
stb.). 

• Július 19-én Egerben az Érsekkertben a Pince Színház elıadásán  vettek részt az 
alpolgármester asszonnyal együtt. 

• Parti Pál úr a volt Barkóczy kastély tulajdonosa pályázatot nyújt be a kastély 
bıvítésére, átalakítására, melyhez segítséget nyújtott. 

• Július 25-én tartott tulajdonosi közgyőlés alkalmával a MÁTRAKOMM 2000 Kft. 
felszámolása megtörtént. 
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• Július 26-án a Munkaügyi Központ egri kirendeltsége ellenırizte a közfoglalkoztatási 
program adminisztrációs munkáját. Az ellenırzés folytán mindent rendben találtak, 
elmarasztalás nem történt. 

• Augusztus 1-én Berta Zsolt vezérigazgató a Mecsek ÖKO Zrt. rekultivációs 
programjáról adott tájékoztatást. Az elsı ütem lezárult, a második ütemhez 
rendelkezésükre áll az anyagi forrás 60 %-a. A második ütemben történik a veszélyes 
anyagok elszállítása, biztonságos helyre történı helyezése, illetve a Tarna patak 
szennyezettségének megszüntetése, a zagytározók biztonságossá tétele. 

• Augusztus 3-án közremőködött egy recski lakos magyar állampolgárság 
megszerzésére irányuló honosításán. 

• Augusztus 4-én Bodonyban „Fazekas-találkozón” vett részt. 
• Parti Pál úrral együttmőködési megállapodást írta alá, mely az általa benyújtandó 

pályázathoz volt szükséges. 
• Fogadta a Honismereti Akadémia részrıl Dr. Kovács Istvánnét és az újpesti 

városvédıket, akik a recski Nemzeti Emlékparkba tettek látogatást. 
• Az augusztus 20-i rendezvény a Jobbik Recski Alapszervezetének szervezésében 

rendben lezajlott. Megtartották a megemlékezést a Szent István szobornál, valamint a 
hagyományos recski búcsú-vásárt is. 

• Augusztus 28-án rendkívüli testületi ülést tartottak. Az ülésen többek között döntés 
születetett arról, hogy az  „Európa a Polgárokért” programja keretében megvalósuló, 
közösségeket megmozgató kulturális, turisztikai események megrendezése címő 
pályázaton  Recsk Nagyközség Önkormányzata gesztorként részt vesz. A pályázat 
benyújtója a Hevesi Háziipari Szövetkezet.  

• Szeptember 7-én fogadta a Recski Szövetség elnökét a szeptember 15-i 
emlékünnepséggel kapcsolatban. Ezzel kapcsolatban kéri, hogy az ünnepségen minél 
nagyobb számban vegyenek részt. A megemlékezés díszvendége Dr. Áder János 
köztársasági elnök úr lesz. 

 
Kéri, hogy akinek a jelentéssel kapcsolatban kérdése, észrevétele van, azt tegye meg. 
A jelentésre vonatkozóan további kérdés, észrevétel nem hangzott el, ezért kéri, hogy aki a 
jelentést elfogadja, kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a Képviselı-testület egyhangú szavazattal tudomásul vette a két ülés 
között végzett munkáról szóló jelentést. 
 
 
NAPIREND 1./ Beszámoló az Önkormányzat 2012. évi költségvetésének  

I. félévi végrehajtásáról 
Elıterjesztık: Pócs István polgármester,  Varró Gyuláné jegyzı, 
Fábián Jánosné pénzügyi csoportvezetı 
Napirendet elızetesen megtárgyalja: Pénzügyi Bizottság 
 

  
Pócs István polgármester: 
A beszámolót a Képviselı-testület írásban megkapta. A Pénzügyi Bizottság megtárgyalta a 
beszámolót, melyet elfogadásra javasol a Képviselı-testületnek. 
Kéri, hogy amennyiben az elıterjesztıknek szóbeli kiegészítése van, azt tegyék meg. 
 
Fábián Jánosné pénzügyi csoportvezetı: 
A beszámoló hasonló szerkezetben készült el, mint a költségvetési rendelet és mellékletei, 
ami ez évtıl lényegesen változott. Az elsı félévi gazdálkodásra elmondható, hogy a 
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költségvetési bevételek, kiadások tekintetében megvan az egyensúly. Valamivel– mintegy 400 
e Ft összeggel - több a költségvetési bevétel, mint a kiadás. A költségvetési bevételek 51,6 %-
ra a kiadások 48.7 %-ra teljesültek. 
A likvid hitel állományunk a tavalyi év végéhez képest – amely 29.330 e Ft volt – most 
félévkor 30.958.- e Ft.  Ez csak kis mértékben emelkedett. Ezzel kapcsolatban elmondja, hogy 
a munkabér hitelt június végével az OTP betörlesztette, mivel az állami támogatás június 30-
án történı  önkormányzati számlára érkezése ezt lehetıvé tette. Ezért félév végével 
munkabérhitel tartozás nem volt, viszont július 3-ai bérfizetéshez a munkabér hitelt újból 
igénybe kellett venni.   
A szállítói tartozás jelentısen csökkent, tavaly év végével 14.257 e Ft volt, ehhez képest félév 
végén 4.330 e Ft volt. Ebben a félévi számlatartozásban még nincs benne az általános iskola 
és konyha I. féléves gázdíja. A szolgáltató elsı félévre kibocsátott számláit sztornózni kellett, 
mivel kérésünk ellenére a két fogyasztási hely nem számlázták külön. Az államháztartási 
törvény alapján 2012. január 1-vel az önálló intézmények, az önkormányzathoz tartozó 
feladatok, a polgármesteri hivatal könyvvezetése külön történik, önálló bankszámlával 
rendelkeznek, a számlákat intézményenként kell kiállítani. A két felhasználási helyre (iskola, 
konyha) Tigáz Rt-vel folytatott hosszas egyeztetés, levelezés után augusztus végén sikerült 
megkötni a szerzıdéseket. Az így kiállított számlát szeptember elején küldte a szolgáltató, 
mely szerint 4.036 e Ft az öt számla értéke, ebbıl az iskoláé 3.001 e Ft, a többi a konyháé. A 
számlákkal kapcsolatban elmondja, hogy kevesebb m3-t számláztak ki, mint amennyi a 
sztornózott számlákon volt, ezentúl a lekötési díj is csökkent. Ennek oka valószínőleg az 
intézmények különválasztásából adódik, mivel a lekötési díj ezáltal csökkent. Eddig a  
fogyasztási hely lekötése 85 m3/óra volt, most úgy változott, hogy az iskoláé 29 m3/óra a 
konyháé 16 m3/óra. Ebbıl adódóan  134 e Ft-tal lesz kevesebb havonta a lekötési díjunk, mint 
eddig. 
Az Önkormányzat felé fennálló tartozásokra vonatkozóan elmondja, hogy az eltelt idıszak 
alatt is - június 30-át követıen és a féléves beszámoló elkészítését követıen is - történt már 
tartozás rendezés. Ez alapján a befolyt bérleti díj tartozás összege 385.810.-Ft, a tovább 
számlázott szolgáltatások befolyt összege 256.603.-Ft. A fennálló bérleti díj tartozás 
738.800.-Ft, a tovább számlázott szolgáltatások díjának fennálló tartozása 965.000.-Ft 
 
Pócs István polgármester: 
A napirendre vonatkozóan további kérdés, észrevétel nem hangzott el, ezért kéri, hogy aki a 
határozati javaslattal egyetért, kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a Képviselı-testület egyhangú szavazattal elfogadta a határozati 
javaslatot. 
 
Kéri, hogy aki az Önkormányzat 2011. I. félévi gazdálkodásának teljesítésérıl készült 
beszámolót elfogadja, kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a Képviselı-testület egyhangú szavazattal elfogadta a beszámolót. 
 

61/2012.(IX.13.) Önkormányzati HATÁROZAT 
 

Recsk Nagyközség Önkormányzatának Képviselı-testülete megvitatta az Önkormányzat 
2012. évi költségvetésének I. félévi végrehajtásáról készült beszámolót, melyet 
egyhangú szavazattal elfogadott. 

 
Határidı 2012. szeptember 15. 
Felelıs: polgármester 
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NAPIREND 2./ Beszámoló a Polgármesteri Hivatal szakmai munkájáról 

Elıterjesztı: Varró Gyuláné jegyzı 
 
 
Pócs István polgármester: 
A beszámolót a Képviselı-testület írásban megkapta.  
Kéri, hogy amennyiben a jegyzı asszonynak szóbeli kiegészítése van, azt tegye meg. 
 
Varró Gyuláné jegyzı: 
A beszámolóban a 2. oldalon javítani kéri az összes ügyiratszámból határozattal vagy 
végzéssel hozott döntések számát, melyek helyesen – 2010. évben: 2128; 2011. évben 2124 
db. A javítást azért kéri, mivel a beszámolóban szereplı adat a központi iktatóból kiadott 
számadat, viszont a szociális ügyek nyilvántartása - speciális szociális program alapján 
történik. A döntések részletezésénél a közigazgatási illetve önkormányzati hatáskörben hozott 
határozatokat a szociális igazgatást végzı elıadótól kapott adatok alapján jelölte meg. Ez a 
nyilvántartás pontosabb a központi iktatóból kikerült adatoktól, mivel ott csak az irattárba 
leadott ügyek jelennek meg. 
Helyesbíteni kéri a beszámoló 11. oldalán  az adóigazgatásra vonatkozó utolsó bekezdést, 
mivel az befejezetlen maradt egy technikai problémából adódóan. Az utolsó mondat helyesen: 
„2011-tıl a rokkantnyugdíjból már nem lehetett letiltást eszközölni, aminek az volt az oka, 
hogy egyrészt a rokkantnyugdíjak elnevezése rehabilitációs járulékra változott, másrészt a 
bírósági végrehajtásról szóló törvény a megváltozott munkaképességő személyek ellátásaiból 
történı levonásra vonatkozó szabályokat csak 2012. május 1-i hatállyal vezette be. 
Gyakorlatilag 6 hónapon keresztül a törvény erre nem tartalmazott rendelkezéseket. „ 
 
Pócs István polgármester: 
Kéri, hogy tegyék meg további kérdéseiket, észrevételeiket a beszámolóra vonatkozóan. 
 
Kochné Holló Edit képviselı: 
Részletes, terjedelmes beszámolót kaptak a Hivatalról. Látszik, hogy mennyivel több a 
munka, amelyért köszönet illeti a Hivatal dolgozóit. 
 
Pócs István polgármester: 
Elmondja, hogy a polgármesterhez munkatársaival kapcsolatban bejelentés, panasz nem 
érkezett egyetlen állampolgár részérıl sem, ezért dicséret illeti a dolgozókat.  
 
Kochné Holló Edit képviselı: 
Nem szorosan a beszámolóval kapcsolatban van észrevétele, de érinti a Hivatal munkáját. A 
lakosság részérıl sokan kérik, hogy a hangos-híradózást valahogyan oldják meg.   
 
Varró Gyuláné jegyzı: 
Állandó probléma és keresik a megoldást. A szerelı felmérte a jelenlegi rendszerben 
bekövetkezett meghibásodás mértékét. Az erısítı berendezést átvizsgálásra elszállította, 
viszont azt megállapította, hogy az erısítı meghibásodása miatt a hangszórók is 
tönkrementek. Két hangszórót kicserélnek és az erısítı berendezés javítása után a hálózat 
többi részét is megvizsgálják. Azonban a jelenlegi rendszert le kell cserélni, mivel nem felel 
meg a frekvencia-gazdálkodásra vonatkozó szabályoknak. Az új rádiófrekvenciás megoldás 
jöhet számításba, melyre vonatkozó árajánlat a jövı hétre várható. Amennyiben a jelenlegi 
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rendszer teljesen használhatatlan lesz, akkor esetleg a mobil-eszköz (autóra szerelhetı) 
beszerzésére tesznek javaslatot. 
 
 
Pócs István polgármester: 
Bízik benne, hogy ha jövı év január 1-tıl a Magyar Állam átveszi az általános iskola 
fenntartását az Önkormányzattól, akkor lesz anyagi forrás a hangoshíradó hálózat 
rendbetételére is. 
A napirendre vonatkozóan további kérdés, észrevétel nem hangzott el, ezért kéri, hogy aki a  
Polgármesteri Hivatal szakmai munkájáról készült beszámolót elfogadja, kézfelnyújtással 
jelezze. 
Megállapította, hogy a Képviselı-testület egyhangú szavazattal elfogadta a beszámolót. 
 

62/2012.(IX.13.) Önkormányzati HATÁROZAT 
 
Recsk Nagyközség Önkormányzatának Képviselı-testülete 
megvitatta a Polgármesteri Hivatal szakmai munkájáról 
készült beszámolót és egyhangú szavazattal elfogadta. 
 
Határidı: azonnal 
Felelıs: jegyzı 
 

 
 
NAPIREND 3./  Beszámoló a 2012. évi közmunka program tapasztalatairól
    Elıadó: Pócs István polgármester 
 
 
Pócs István polgármester: 
A beszámolót a Képviselı-testület írásban megkapta. Szóbeli kiegészítése a beszámolóra 
vonatkozóan nincs. Kéri, hogy tegyék meg kérdéseiket, észrevételeiket a napirendre 
vonatkozóan. 
 
Kochné Holló Edit képviselı: 
A lakosság részérıl sokszor elıfordulnak negatív kritikák ezzel kapcsolatban, melyek fıleg 
abból adódnak, hogy nem ismerik a jogosultsági feltételeket, a vonatkozó szabályokat.  
Nehéz feladat a közmunka programból adódó feladatok ellátása, az ügyfélkör kezelése. 
 
Pócs István polgármester: 
Alapvetı gond, hogy olyan személyekkel kell együtt dolgozni, akik hosszú ideje nem voltak a 
munka világába bevonva. A közülük választott brigádvezetık sem tudják mindig a rendet, 
fegyelmet betartatni. Három területen folytatják a közmunkát: csapadékvíz elvezetés, 
mezıgazdasági termelés, illegális szemétlerakó-helyek felszámolása. Jelentıs elırelépésnek 
tartja, hogy a Hunyadi úton a volt malom épület melletti illegális lerakót fel tudták számolni.  
A mezıgazdasági programmal kapcsolatban elmondja, hogy már az egyeztetés idıszakában 
elmondta a szakértıknek, hogy ennek a vidéknek az éghajlata igazán nem kedvez a 
mezıgazdasági termelésnek. A földek aranykorona értéke, a napsütötte órák száma, északi 
fekvése stb. mind hátrányos körülmény a mezıgazdasági termelés szempontjából, nem biztos, 
hogy hosszabb távon ez gazdaságos lesz. Ennél fogva a termelés még ráfizetéses is lehet, az 
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idei nyár aszályossága miatt. Nem valószínő, hogy önfenntartó tud lenni a mezıgazdasági 
projekt.  
Vannak renitens dolgozók, akik csak akkor szembesülnek az ıket ért hátrányokkal, amikor a 
szabálytalan munkavégzésük következményeként megszüntetjük a munkaviszonyukat, és 
kizárjuk a közfoglalkoztatásból. 
A napirendre vonatkozóan további kérdés, észrevétel nem hangzott el, ezért kéri, hogy aki a   
2012. évi közmunka program tapasztalatairól készült beszámolót elfogadja, kézfelnyújtással 
jelezze. 
Megállapította, hogy a Képviselı-testület egyhangú szavazattal elfogadta a beszámolót. 
 

63/2012.(IX.13.) Önkormányzati HATÁROZAT 
 
Recsk Nagyközség Önkormányzatának Képviselı-testülete 
megvitatta és egyhangú szavazattal elfogadta a 2012. évi 
közmunkaprogram tapasztalatairól készült beszámolót. 
 
Határidı: azonnal 
Felelıs: polgármester 
 
 

INDÍTVÁNYOK, BEJELENTÉSEK 
 
Pócs István polgármester: 
Javaslatot tesz a Képviselı-testületnek egy parkoló építés engedélyezési tervének 
elkészíttetésére. A Polgármesteri Hivatal melletti területen tervezik kialakítani, mely a 
jelenlegi kis alapterülető parkolót váltaná ki. Elızetes tájékoztatás alapján Recsken járási 
kirendeltség mőködését tervezi a Kormányhivatal, így a várhatóan nagyobb forgalom miatt 
szükségessé válik a jelenlegi parkoló bıvítése.  
Kéri a Képviselı-testület állásfoglalását a javaslatra vonatkozóan. 
 
A javaslatra vonatkozóan további kérdés, észrevétel nem hangzott el, ezért kéri, hogy aki 
egyetért az elhangzott javaslattal, valamint az erre vonatkozó megbízási szerzıdés aláírásával, 
kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a Képviselı-testület egyhangú szavazattal egyetértett a javaslattal. 
 

64/2012.(IX.13.) Önkormányzati HATÁROZAT 
 
Recsk Nagyközség Önkormányzatának Képviselı-testülete megvitatta a polgármesteri 
hivatal parkolójának bıvítésére vonatkozó javaslatot. 
 A testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a hivatal épülete melletti beépítetlen 
ingatlanon, parkoló építés engedélyezési tervének elkészítésére  megbízást adjon az 
Aqua-Plan 2003 Bt. (képviseli: Berecz András tervezı) Székhely: 3327 Novaj, Bem J. 
u. 17. tervezınek.  
Az ajánlat szerinti 270.000.-Ft +27% ÁFA, együttesen 342.900.- Ft összegő tervezési 
díj fedezetét az önkormányzat tartalék pénzeszközei terhére biztosítja. 
Az elkészült terv birtokában, a mielıbbi megvalósítás érdekében keresni kell a 
pályázati lehetıséget. 
 
Határidı: 2012. szeptember 15. 
Felelıs: polgármester 
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Pócs István polgármester: 
Kéri, hogy tegyék meg további kérdéseiket, észrevételeiket. 
 
Nagy Károlyné alpolgármester: 
Dicsérettel illeti a REHOK Recskért Egyesület „Nyitott szemmel” elnevezéső tevékenységét, 
melynek során 30 fı járırözik éjszakánként a faluban. 
Településünkön megnövekedett a bőncselekmények száma, ezért nagyon fontos lenne egy 
térfigyelı-rendszer kiépítése, illetve még egy körzeti megbízott alkalmazását kérni a 
Rendırkapitányságtól. 
 
Pócs István polgármester: 
A civil szervezet helyi kezdeményezése dicséretes. Településünkön eluralkodtak a különbözı 
betörések, lopások, csalások –   magán-, illetve önkormányzati tulajdont is sértve. Az egyik 
problémán segítene a fémek átvételére vonatkozó új alaposabb törvényi szabályozás, amely 
még nem jelent meg.  
A településen  második rendır munkába állítására irányuló kérés már korábban is elhangzott 
képviselı-testületi ülésen. Sajnos a Városi Rendırkaptányság is anyagi gondokkal, 
létszámhiánnyal küzd. Ígéret van arra, hogy Recsken két rendır lesz. Kérte, hogy a  körzeti 
megbízott rendırök fokozott éjszakai szolgálatait, járırözésüket tegyék lehetıvé. 
 
A Képviselı-testület az augusztus 28-i ülésén már tárgyalta a Ritcz Kávézó üzemeltetıjének 
kérelmét, azonban a döntést további információ hiányára  hivatkozással elnapolta. 
Kérte a vendéglátó egység üzemeltetıjét mint a helyiség bérlıjét, hogy személyesen vegyen 
részt a mai ülésen és adja meg a Képviselı-testületnek a szükséges tájékoztatást. 
 
Kóti Zsuzsanna bérlı: 
A kávézó helyiségének főtését szeretné más módon megoldani, a gázkazán kiiktatásával. 
Sajnos a korszerősítésre pályázati lehetıség nincs. Az ott lévı gázkazán már nem jó, 
üzemeltetése költséges,  a helyiség nagyságára tekintettel a kapacitása sem megfelelı. 
A gázkazán is cserére szorulna. Azonban ennek költségét mérlegelve jobb megoldást 
jelentene egy kemence építése, amely nem csak a főtésre, hanem helyben elıállított 
melegkonyhai ételek elkészítésére is alkalmas lenne. A kemence un. „falu-kemencéjeként” is 
mőködhetne, ami azt jelentené, hogy a lakosság részére is megsütnék a kért terméket. 
A kemence a helyiségben marad, akkor is, ha megszőnik a bérleti jogviszonya. Ezért kérése, 
hogy ennek bekerülési költségét a bérleti díj megfizetésénél vegye figyelembe az 
Önkormányzat.  
 
Pócs István polgármester: 
Milyen összegbe kerül a kemence építése? 
 
Kóti Zsuzsanna bérlı: 
Szakemberrel történı megépítés esetén az elızetes felmérés alapján 7-800 ezer Ft lenne 
anyagköltséggel együtt. Ez az összeg kb. egy éves bérleti díjnak felel meg. 
 
 
Szerémy Béla recski lakos: 
Kérdése, hogy milyen energiát tervez használni a kemence felfőtéséhez? 
A kemence építésének komoly egészségügyi és egyéb követelményei vannak. 
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Kóti Zsuzsanna bérlı: 
Tőzifával tervezi a kemence üzemeltetését. Természetesen a megfelelı szakhatósági 
elıírásoknak megfelelıen üzemeltetné a vendéglátóegységet. 
 
Hugyecz János képviselı: 
Támogatják a vállalkozót, de kérdése, hogy mennyi ideig szeretné bérelni ezt a helyiséget? 
Amennyiben kérelmét támogatja a Képviselı-testület – elég nagy összegrıl lemondanak.  
Igaz, hogy a gázkazán kicsinek mondható abba a helyiségbe. Az ötletet értékelik, támogatják, 
de a támogatás mértékén még el kell gondolkodni. 
 
Kóti Zsuzsanna bérlı: 
Az önkormányzat szempontjából sem mindegy, hogy ha majd más bérelné, akkor egy 
melegkonyhás egységet ad ki, vagy egy raktár helyiséget. Az értéke nem annyival nı, mint 
amennyit most beletesz az Önkormányzat. A jelenlegi gáz árak mellett nem üzemeltethetı 
gazdaságosan ez a vendéglátó egység. 
 
Pócs István polgármester: 
Az engedélyezési eljárás során szükség lesz egy tervre és költségvetésre. 
Véleménye, hogy a Képviselı-testület a mai ülésen a támogatottság mértékére vonatkozóan 
nem tud döntést hozni, mert nem tudják, hogy milyen összegő beruházást szeretne a 
vállalkozó megvalósítani. 
Az elıterjesztésre vonatkozóan további kérdés, észrevétel nem hangzott el, ezért kéri, hogy 
aki egyetért azzal, hogy a vállalkozó kérelmét elviekben támogatják, azonban a támogatás 
mértékét a pontos költségvetés ismeretében határozzák meg – kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a Képviselı-testület egyhangú szavazattal egyetértett a javaslattal. 
 
 
 

65/2012.(IX.13.) Önkormányzati HATÁROZAT 
 
Recsk Nagyközség Önkormányzatának Képviselı-testülete 
megvitatta Kóti Zsuzsannának a Várbükki út 10 alatti 
ingatlanban lévı  Ritz kávézó bérlıjének, a vendéglátó 
egység korszerősítésre vonatkozó szándéknyilatkozatát. A 
testület a beruházási szándékot tudomásul veszi, azonban a 
munkálatokhoz kért pénzügyi hozzájárulás mértékérıl szóló 
döntést, a végleges költségvetés ismeretében kívánja 
meghozni. 
 
Határidı: értelem szerint 
Felelıs: polgármester 

 
 
 
 
Pócs István polgármester: 
Kéri, hogy tegyék meg további kérdéseiket, észrevételeiket. 
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Nagy Károlyné alpolgármester: 
A mátraderecskei polgármester úr kérését tolmácsolja, mely szerint kéri, hogy a recski 
honlapon is jelenjen meg a Mofettáról egy tájékoztató, mivel már társadalombiztosítási 
támogatással is igénybe vehetı gyógyászati kezelés. 
A VOLÁN társaság tájékoztatása szerint ez év december 9-tıl Pétervásáráról Bodonyba indul 
egy új buszjárat – oda-vissza közlekedéssel. 
 
Pócs István polgármester: 
Az ülésen további kérdés, észrevétel nem hangzott el, ezért megköszönte a részvételt és a zárt 
ülést 17,15 órakor bezárta. 

K.m.f. 
 

 Pócs István Varró Gyuláné  

 polgármester címzetes fıjegyzı  

 

 

 

 

    Dr. Sófalvi Antal Hugyecz János 

 jegyzıkönyv hitelesítı jegyzıkönyv hitelesítı 


